
Gemeentebestuur Hellendoorn - Lelystad 

Ter attentie aan de het College van Burgemeester en Wethouders én leden van de Gemeenteraad.

Geacht College en leden van de Gemeenteraad,

Onderstaande brief heb ik naar de Commissaris van de Koning en leden van het College van Gedeputeerden 

verzonden.

Ik ga er van uit dat u naast wat u al doet aan dit project dit ook nog wat kan helpen om uitbreiding van 

Lelystad tegen te houden.

Met vriendelijke groet

Piet Lassche

Geachte Heer Boele Staal en College van  Gedeputeerden van de Provincie Overijssel.

Betreft uitbreiding vliegveld Lelystad.

Hellendoorn, 16 januari 2018

Zoals bekend bent u als Commissaris en College ook tegen de uitbreiding van Vliegveld Lelystad. 
Zeker in de vorm zoals die nu voor ligt.

Het gaat dan met name oa. over de geluidsoverlast en luchtvervuiling wat er dan gaat komen doordat 
er een wachtgebied boven de Sallandse heuvelrug is voorzien. 
Alsmede de overlast, ook voor Teuge, op de aanvlieg- en vertrek routes.

Nu wordt er zowel in Den Haag als ook op Schiphol momenteel erg creatief gerekend om het plan 
toch maar door te laten gaan. Daar is men erg goed in.
Maar rekenen en berekenen om er na realisatie achter te komen dat een en ander dan toch niet klopt 
en het te laat is, is daar ook niet vreemd.

Nu wordt er door de provincies Overijssel en Gelderland en diverse gemeentes en organisaties al 
druk bezwaar gemaakt tegen de plannen maar ik heb zo mijn twijfels of dit voldoende uithaalt. Ook 
de inwoners van de provincies staan nog niet op het malieveld in Den Haag mede omdat men zich 
onvoldoende realiseert wat de consequenties zullen zijn.

Kortom het is de hoogste tijd om alle inwoners wat meer te gaan mobiliseren alvorens het te laat is. 
Maar hoe krijgt men de bewoners meer in beweging?

Welnu er doet zich binnenkort een unieke situatie voor om alle inwoners het aan den lijve te laten 
ondervinden doordat er in januari weer vliegtuigen naar het vliegveld Twente komen om te worden 
gedemonteerd. Dit keer een Boeing 747 en twee maal een A340. Prima vliegtuigen om het geluid te 
laten ondervinden.

Van: "Piet Lassche" <piet.lassche@caiway.nl>
Aan: <gemeentebestuur@hellendoorn.nl>
Datum: 16-1-2018 18:31
Onderwerp: Lelystad
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Als men nu die vliegtuigen op hun route naar Twente op de geplande (1800m?) een paar maal 
rondjes laat vliegen in het voorgesteld wachtgebied en ook nog laat vliegen op de voorgestelde 
vertrek- en landingsroutes, én de bewoners via de diverse media, krant, RTVoost, RTV 
Gelderland en mogelijk landelijke radio- en TV enz. uitgebreid op de hoogte stellen van die 
vluchten, EN gelijktijdig praktijk geluidsmetingen laat doen op diverse plaatsen dan wordt iedereen 
wel goed wakker en kan het Malieveld desnoods worden afgehuurd zo dat dan nog nodig mocht 
blijken. 

Uiteraard dienen dan ook de leden van de regering en tweede- en eerste kamer worden uitgenodigd 
daarbij aanwezig te zijn. 
Ook de diverse bedrijven, vlieg- en para clubs op Lelystad en Teuge kunnen dan daarvoor 
gemobiliseerd worden. 

De eventuele kosten van extra brandstof van dat vliegtuig zal zeker te overzien zijn. Daarvoor zijn 
ongetwijfeld voldoende financiën voor beschikbaar.

Kortom een unieke gelegenheid om duidelijk te maken dat men op de verkeerde weg is en dat de 
uitbreiding onder de huidige situatie niet kan. 

Ik mag er vanuit gaan dat u voldoende ingangen heeft bij alle gemeentes en de diverse organisaties 
om een en ander te realiseren.

Vandaag lees ik in de Tubantia dat een lid van de gemeenteraad van  Apeldoorn hierover al contact 
heeft gehad met de minister en dat zij er niet bij voorbaat afwijzend tegenover staat om door die 
vliegtuigen een”belevingsvlucht”, zoals zij dit omschrijft, te laten maken. Welnu, ik ga er ook vanuit 
dat u ook voldoende ingang bij de minister heeft om dit nog eens te onderstrepen en doorgang te 
laten vinden en de bewoners en media te mobiliseren.

Ik wil u bij deze verzoeken om uw medewerking zodat Overijssel een mooie provincie blijft zoals 
het nu is.

Met vriendelijke groet,

Ing. P.N.J.M. Lassche.
Ommerweg 107
7447RC Hellendoorn.

Een kopie van deze brief zal worden gestuurd naar het College van Burgemeester en Wethouders en 
leden van de Gemeenteraad van Hellendoorn. Alsmede naar de stichting Hoogoverijssel
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